
 

Аннотация 

Бакалаврская работа посвящена анализу перспектив развития и 

особенностей организации лечебно-оздоровительного туризма. Рассмотрены 

особенности развития лечебно-оздоровительного туризма в Калининградской 

области, представлена характеристика туристической инфраструктуры и 

туристско-рекреационного потенциала Калининградской  области. 

Проанализировано современное состояние рынка туризма в Калининградской 

области,  составлен маршрут по  природным красотам Янтарного края  и 

проведен сравнительный анализ данного региона и его конкурентов. В 

результате исследования было разработано предложение по продвижению 

лечебно-оздоровительных туров с использованием ресурсного потенциала 

Калининградской области.  Общий объем бакалаврской работы составляет 78 

страниц, включая приложения. 
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Abstract 

This graduation thesis is devoted to the analysis of prospects of development 

and features of the organization of medical and improving tourism. In work are 

defined relevance of a subject, purpose and task, object and an object of research. 

Features of development of medical and improving tourism in the Kaliningrad region 

are considered, the characteristic of tourist infrastructure and tourist and recreational 

capacity of the Kaliningrad region is submitted. The current state of the market of 

tourism in the Kaliningrad region is analysed, the route on natural beauty of the 

Amber land is made and the comparative analysis of this region and its competitors is 

carried out. As a result of research the offer on advance of medical and improving 

rounds with use of resource capacity of the Kaliningrad region was developed. The 

total amount of this baccalaureate work makes 78 pages, including appendices  
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